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Vragen van het lid Van Miltenburg
(VVD) aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het artikel «Gemeenten niet
klaar voor de AWBZ». (Ingezonden
24 september 2009)

1
Kent u het artikel «Gemeenten niet
klaar voor de AWBZ»?1

2
Deelt u de mening van de
woordvoerder van de MO-groep
Welzijn en Maatschappelijke
dienstverlening dat duizenden
hulpbehoevende ouderen «uit het
zicht van hulpverleners dreigen te
raken»? Zo nee, waarom niet?

3
Was u ervan op de hoogte dat
gemeenten problemen hebben met
wat de VNG in genoemd artikel
erkent? Zo ja, om wat voor
problemen gaat het dan en op welke
wijze kunt u de VNG cq de
gemeenten bijstaan bij het oplossen
van de problemen? Zo nee, bent u
bereid om hierover met de VNG in
overleg te treden en de Kamer
daarover voor het Algemeen Overleg
op 14 oktober 2009 te informeren?

4
Is het waar dat gemeenten € 127
miljoen extra krijgen uitgekeerd om
nieuwe voorzieningen te financieren
voor mensen die hun aanspraak op
AWBZ-zorg verliezen? Zijn
gemeenten verplicht dit geld ook aan

het creëren van nieuwe
voorzieningen voor dagopvang, of
mogen zij dat ook aan andere
voorzieningen besteden?

5
Is het waar dat gemeenten op dit
moment nog steeds niet weten voor
welke doelgroepen zij nieuwe
voorzieningen moeten treffen?

6
Welke instantie moet gemeenten
voorzien van voldoende gegevens die
voorzieningen aanleveren? Waarom
is dat tot op heden nog niet gebeurd?

7
Hoe wordt voorkomen dat door het
laat aanleveren van de juiste
gegevens per gemeente, mensen die
hulp nodig hebben verstoken blijven
van ondersteuning waarop zij onder
het compensatiebeginsel aanspraak
hebben?

1 Nederlands Dagblad, 23 september 2009.
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